
ZÁPISNICA  č. 17/2012 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 5.4.2012  o 19.30 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

                  

PROGRAM: 

1.   Otvorenie 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

4. Návrh VZN č.3/2012 o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce Kovarce  

5. Zmluva o spolupráci uzatvorená podľa § 269 ods. 2 zákona č.513/1991 Zb. Obchodný 

zákonník v znení neskorších predpisov 

6. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade 

v Kovarciach 

8.  Prerokovanie platu starostky obce v zmysle zákona č.253/1994 Z.z., § 4 ods.4 v znení 

     neskorších predpisov 

9.   Diskusia 

10. Návrh uznesení 

11. Záver 

 

1. Otvorenie  

Mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona 

SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 ods. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 

Konštatovala, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 8 poslancov (poslanec - Bc. 

Martin Vinkler – z dôvodu pracovných povinností príde neskôr), čo je nadpolovičná väčšina, 

takže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu mimoriadneho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. Poslanci nemali k navrhnutému 

programu zasadnutia žiadne pripomienky ani doplňujúce návrhy.  

Starostka  obce požiadala  poslancov o hlasovanie za schválenie programu mimoriadneho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

Hlasovanie – „za“ 8 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo program mimoriadneho  zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Kovarciach dňa 5. apríla 2012. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka 

obce navrhla komisiu v zložení: Ing. Andrej Čopík, p. Marián Patrovič a Bc. Zuzana Erdélyiová. 

Starostka  obce požiadala poslancov  o hlasovanie za zloženie komisie pre vypracovanie návrhu 

uznesení: 

Hlasovanie – „za“ 8 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo návrhovú komisiu v zložení:  Ing.Andrej Čopík, 

p.Marián Patrovič a Bc.Zuzana Erdélyiová. 
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4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p.Janku Psicovú a p.Ota Vrbjara.  

Za zapisovateľku mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, 

pracovníčku obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice: 

poslanci - p.Janka Psicová  a p.Oto Vrbjar  a určenie zapisovateľky zápisnice:  p.Renáta 

Šišmičová, pracovníčka obce Kovarce. 

 

5. Návrh VZN č.3/2012 o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce Kovarce  

Návrh VZN č.3/2012 obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou. Starostka obce oboznámila 

poslancov s vyhodnotením stanovísk k Územnému plánu obce Kovarce. Následne poslancom 

prečítala Stanovisko k Návrhu územného plánu obce Kovarce vydané Krajským stavebným 

úradom v Nitre zo dňa 2.3.2012. Starostka obce oboznámila poslancov s návrhom uznesení OZ k 

schváleniu Územného plánu obce Kovarce, ktoré pripravila Ing. arch. Gertrúda Čuboňová.  

Poslanci si prezreli grafickú časť Územného plánu obce Kovarce. Starostka obce požiadala 

poslancov o otázky týkajúce sa Územného plánu obce Kovarce. 

Poslanec - p.Peter Sivák – vyslovil názor, že podľa neho je v obci veľa zástavby a málo zelene, 

každý kúsok je navrhnutý na zástavbu rodinných domov, pozná obce, kde nie je taká veľká 

hustota osídlenia, domy sú od seba viac vzdialené.   

Starostka obce vysvetlila, že návrh Územného plánu obce Kovarce predstavuje predpoklad 

výstavby IBV, bytových domov i občianskej vybavenosti na dobu  cca 20 – 25 rokov. S 

výstavbou rodinných domov a bytových domov sa uvažuje najskôr  predovšetkým v tých 

častiach, kde sú už vybudované inžinierske siete. Postupne sa môže IBV i bytová výstavba 

realizovať i v tých častiach obce, kde ešte nie sú vybudované inžinierske siete a kde bude 

potrebné vybudovať tiež komunikácie.  

Iné otázky týkajúce sa návrhu Územného plánu obce Kovarce poslanci nepredniesli. Starostka 

obce  požiadala poslancov o hlasovanie za prijatie uznesení: 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatuje, že: 

     pripomienky zo strany dotknutých orgánov štátnej správy a dotknutých právnických 

       osôb sú v územnom pláne obce akceptované, 

     schválený Územný plán obce Kovarce sa člení na záväznú a smernú časť. V záväznej 

       časti územnoplánovacej dokumentácie sú ustanovené plochy pre verejnoprospešné 

       stavby, na vykonanie asanácie a pre chránené časti krajiny. 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach akceptuje: 

     stanovisko Krajského stavebného úradu  v Nitre k návrhu územnoplánovacej 

       dokumentácie, č.KSÚNR-2012-286. 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schvaľuje: 

     Územný plán obce Kovarce.  

     Všeobecne záväzné nariadenie obce Kovarce číslo 3/2012 z 9.marca 2012 o vyhlásení  

       záväzných častí Územného plánu obce Kovarce. 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach ukladá obci: 

     sústavne sledovať, či sa nezmenili územno-technické, hospodárske a sociálne 

       predpoklady, na ktorých základe je navrhnutá koncepcia organizácie územia. Ak dôjde 

       k zmene predpokladov, alebo je potrebné umiestniť verejnoprospešné stavby, obec 

       obstará doplnok a zmenu územnoplánovacej dokumentácie.  

     pravidelne, najmenej však raz za štyri roky preskúmať schválený Územný plán obce 

       Kovarce, či nie sú potrebné jeho zmeny alebo doplnky alebo obstaranie nového 

       územného plánu.  

      obstarať zmenu alebo doplnok územného plánu obce, ak je to potrebné na zosúladenie 

       s územným plánom regiónu alebo s jeho zmenami a doplnkami.  

      vyhotoviť o obsahu územného plánu registračný list, ktorý spolu s kópiou uznesenia 

       o schválení doručí Ministerstvu dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej 

       republiky.  
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  zverejniť záväzné časti územnoplánovacej dokumentácie spolu so VZN:  

a) vyvesením na úradnej tabuli najmenej na 15 dní, ako aj iným spôsobom v mieste 

obvyklým,  

b) doručením dotknutým orgánom štátnej správy.  

 uložiť schválený Územný plán obce Kovarce na Obecnom úrade v Kovarciach, na 

   stavebnom úrade a na Krajskom stavebnom úrade v Nitre. 

 

Hlasovanie – „za“ 9 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatuje, že: 

     pripomienky zo strany dotknutých orgánov štátnej správy a dotknutých právnických 

       osôb sú v územnom pláne obce akceptované, 

     schválený Územný plán obce Kovarce sa člení na záväznú a smernú časť. V záväznej 

       časti územnoplánovacej dokumentácie sú ustanovené plochy pre verejnoprospešné 

       stavby, na vykonanie asanácie a pre chránené časti krajiny. 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach akceptuje: 

     stanovisko Krajského stavebného úradu  v Nitre k návrhu územnoplánovacej 

       dokumentácie, č.KSÚNR-2012-286. 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schvaľuje: 

     Územný plán obce Kovarce.  

     Všeobecne záväzné nariadenie obce Kovarce číslo 3/2012 z 9.marca 2012 o vyhlásení  

       záväzných častí Územného plánu obce Kovarce. 

- Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach ukladá obci: 

     sústavne sledovať, či sa nezmenili územno-technické, hospodárske a sociálne 

       predpoklady, na ktorých základe je navrhnutá koncepcia organizácie územia. Ak dôjde 

       k zmene predpokladov, alebo je potrebné umiestniť verejnoprospešné stavby, obec 

       obstará doplnok a zmenu územnoplánovacej dokumentácie.  

     pravidelne, najmenej však raz za štyri roky preskúmať schválený Územný plán obce 

       Kovarce, či nie sú potrebné jeho zmeny alebo doplnky alebo obstaranie nového 

       územného plánu.  

      obstarať zmenu alebo doplnok územného plánu obce, ak je to potrebné na zosúladenie 

       s územným plánom regiónu alebo s jeho zmenami a doplnkami.  

      vyhotoviť o obsahu územného plánu registračný list, ktorý spolu s kópiou uznesenia 

       o schválení doručí Ministerstvu dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej 

       republiky.  

     zverejniť záväzné časti územnoplánovacej dokumentácie spolu so VZN:  

a) vyvesením na úradnej tabuli najmenej na 15 dní, ako aj iným spôsobom v mieste 

obvyklým,  

b) doručením dotknutým orgánom štátnej správy.  

  uložiť schválený Územný plán obce Kovarce na Obecnom úrade v Kovarciach, na 

   stavebnom úrade a na Krajskom stavebnom úrade v Nitre. 

 

6. Zmluva o spolupráci uzatvorená podľa § 269 ods. 2 zákona č.513/1991 Zb. Obchodný 

zákonník v znení neskorších predpisov 

Materiál - kópiu zmluvy o spolupráci uzatvorenej podľa § 269 ods. 2 zákona č.513/1991 Zb. 

Obchodný zákonník v znení neskorších predpisov obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou. 

Starostka obce prečítala poslancom  list SIEA Bratislava zo dňa 27.3.2012, doručený na Obecný 

úrad v Kovarciach dňa 29.3.2012 a zo Zmluvy prečítala Čl. IV – Povinnosti Zmluvných strán, 

kde sa v bode 4.1.1.2 uvádza, že obec je povinná zabezpečiť bezvýhradné schválenie textu 

návrhu Zmluvy a záložnej zmluvy zriaďovanej v zmysle článku 4.1.3.5. Zmluvy Obecným 

zastupiteľstvo do desiatich pracovných dní odo dňa ich doručenia Obci.
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Starostka obce otvorila rozpravu k predloženej zmluve o spolupráci a požiadala poslancov 

o otázky týkajúce sa návrhu Zmluvy o spolupráci. Poslanci nemali žiadne doplňujúce otázky.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach  vzalo na vedomie list SIEA Bratislava zo dňa 27. 3.2012, 

doručený na Obecný úrad v Kovarciach dňa 29.3.2012. 

Starostka obce požiadala poslancov o bezvýhradné schválenie textu  návrhu Zmluvy o spolupráci 

Reg.č.: 9/EE/2012/BA062/50 uzatvorenej podľa § 269 ods.2 zákona č.513/1991 Zb. Obchodný 

zákonník v znení neskorších predpisov Zmluvnými stranami: Slovenská republika v mene ktorej 

koná: Realizátor pod Ministerstvom hospodárstva SR ako príjemcom grantových prostriedkov, 

ktorým je: Slovenská inovačná a energetická agentúra, Bajkalská 27, 827 99 Bratislava 27, štátna 

príspevková organizácia: IČO: 00002801, štatutárny orgán: Ing. Ivan Drobný, poverený 

riadením, osoba oprávnená konať vo veci Zmluvy: Ing.Peter Kovář, zriadená na základe 

rozhodnutia Ministerstva hospodárstva SR č.7/2007 zo dňa 30.4.2007  

a Obec Kovarce, Kovarce 461, 956 15 Kovarce, štatutárny orgán: Mgr.Helena Paučírová, IČO: 

00310573. 

Hlasovanie – „za“ 9 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  bez výhrad text návrhu Zmluvy o spolupráci Reg.č.: 

9/EE/2012/BA062/50 uzatvorenej podľa § 269 ods.2 zákona č.513/1991 Zb. Obchodný zákonník 

v znení neskorších predpisov Zmluvnými stranami: Slovenská republika v mene ktorej koná: 

Realizátor pod Ministerstvom hospodárstva SR ako príjemcom grantových prostriedkov, ktorým 

je: Slovenská inovačná a energetická agentúra, Bajkalská 27, 827 99 Bratislava 27, štátna 

príspevková organizácia: IČO: 00002801, štatutárny orgán: Ing.Ivan Drobný, poverený 

riadením, osoba oprávnená konať vo veci Zmluvy: Ing.Peter Kovář, zriadená na základe 

rozhodnutia Ministerstva hospodárstva SR č.7/2007 zo dňa 30.4.2007 a Obec Kovarce, Kovarce 

461, 956 15 Kovarce, štatutárny orgán: Mgr.Helena Paučírová, IČO: 00310573. 

 

Po hlasovaní mala ešte doplňujúcu otázku poslankyňa Bc. Zuzana Erdélyiová, ktorá sa 

informovala  aký je plánovaný  rozpočet na stavbu. 

Odpovedala starostka obce, ktorá   uviedla, že  obec nemá zatiaľ informácie o tom,  koľko 

finančných prostriedkov bude potrebné použiť na  práce spojené s rekonštrukciou budovy  

kultúrneho domu. 

Poslanec Ing.Rudolf Kováčik poznamenal, že občania sa ho pýtali,  prečo obec vykonáva opravu 

kultúrneho domu a nie opravy miestnych komunikácií, ktoré sú v zlom stave. 

Starostka obce vysvetlila, že finančné prostriedky (grant), ktoré budú použité na rekonštrukciu  

budovy kultúrneho domu (zateplenie obvodového plášťa budovy, výmenu okien a dverí, 

zateplenie strechy, rekonštrukciu zdrojov tepla, výmenu svetelných zdrojov)  sú účelovo určené 

finančné prostriedky na realizáciu Pilotného projektu, ktorého cieľom je zvýšiť energetickú 

efektívnosť a znížiť náklady na energie vo verejných budovách, v prípade obce Kovarce – 

kultúrneho domu  a nie je možné ich použiť na iný účel, napr. na opravu miestnych komunikácii. 

Preto je potrebné, aby to aj poslanci takto vysvetlili občanom.  

 

7. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade 

v Kovarciach 

Hlavná kontrolórka obce p. Jolana Globanová predniesla „Správu hlavnej kontrolórky obce 

Kovarce o kontrole vykonanej na Obecnom úrade v Kovarciach“. Kontrola bola  zameraná na 

inventarizáciu za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011. Zo správy vyplynulo, že  inventarizácia za 

uvedené obdobie nebola vykonaná. 

Poslankyňa - Bc.Zuzana Erdélyiová – sa informovala prečo inventarizácia  nebola vykonaná. 

Hlavná kontrolórka obce - p.Jolana Globanová vysvetlila, že nebol  vydaný príkaz na vykonanie 

inventarizácie, predseda a členovia inventarizačnej komisie sa nezišli a neuskutočnili 

inventarizáciu. Ekonómka obce pozabudla informovať starostku obce o potrebe vydať príkaz na  
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vykonanie inventarizácie. Hlavná kontrolórka obce požiadala poslancov o vyjadrenie 

a stanovisko k nevykonaniu inventarizácie. 

Poslanec - p.Marián Patrovič – sa informoval aké sú sankcie za nevykonanie inventarizácie. 

Hlavná kontrolórka obce – p. Jolana Globanová  vysvetlila, že pre obec do výšky  100 tis. EUR, 

a pre zamestnanca  3 tis. EUR. 

Hlavná kontrolórka obce ďalej uviedla, že podklady z inventarizácie je potrebné doložiť aj  

k záverečnému účtu.  

Hlavná kontrolórka obce súčasne  požiadala poslanca Ing. Rudolfa Kováčika o vyjadrenie, či 

zotrváva vo funkcii predsedu inventarizačnej komisie. 

Poslanec Ing. Rudolf Kováčik uviedol, že sa vzdáva funkcie predsedu inventarizačnej komisie. 

Hlavná kontrolórka obce požiadala poslancov o doplnenie členov inventarizačnej komisie na 

základe toho, že predseda komisie Ing. Rudolf Kováčik sa vzdal funkcie predsedu komisie 

a členka inventarizačnej komisie Ing. Otília Jančovičová je už dlhšiu dobu práceneschopná, 

takže nemôže vykonávať ani funkciu členky inventarizačnej komisie. Hlavná kontrolórka obce 

poukázala súčasne aj na skutočnosť, že inventarizácia pokladne obecného úradu mala byť 

vykonávaná inventarizačnou komisiou štvrťročne, čo však v roku 2011 komisia nevykonala  ani 

raz. 

Poslanec - Ing.Rudolf Kováčik uviedol, že inventarizačná komisia nebola funkčná,  bola iba 

dvojčlenná, nemohla vykonávať inventarizáciu a  taktiež nebol príkaz na inventarizáciu. 

Poslankyňa - Bc.Zuzana Erdélyiová  poznamenala, že ekonómka to má v náplni, má to na 

starosti, má pripraviť podklady a ohlásiť komisiu. 

Poslanec - Ing.Rudolf Kováčik sa informoval na to,  aké stanovisko má k nevykonaniu 

inventarizácie za rok 2011 audítor?  

Odpovedala mu hlavná kontrolórka obce, ktorá sa o tomto probléme telefonicky   informovala 

u Ing. Jozefa Adamkoviča, auditóra, ktorý   jej povedal, že záverečný účet obce Kovarce za rok 

2011 bude schválený, ale s výhradou. 

 

     Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce 

Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade v Kovarciach. 

     Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie osobné oznámenie poslanca Ing. 

Rudolfa Kováčika o vzdaní  sa funkcie predsedu inventarizačnej komisie. 

     Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach odvolalo členku inventarizačnej komisie Ing.Otíliu 

Jančovičovú z dôvodu dlhodobej práceneschopnosti. 

 

Obecné zastupiteľstvo navrhlo doplniť dvoch členov inventarizačnej komisie: Bc.Martina 

Vinklera a p.Jozefa Kapustu. Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov  

o hlasovanie za zvolenie nových členov inventarizačnej komisie: 

Hlasovanie – „za“ 9 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo Bc.Martina Vinklera a p.Jozefa Kapustu za členov 

inventarizačnej komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo navrhlo za predsedu inventarizačnej komisie poslanca Bc.Martina 

Vinklera.  Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za zvolenie predsedu inventarizačnej 

komisie Bc. Martina Vinklera: 

Hlasovanie – „za“ 9 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo Bc.Martina Vinklera za predsedu inventarizačnej 

komisie. 
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Hlavná kontrolórka obce p.Jolana Globanová požiadala poslancov  o stanovisko k zanedbaniu 

plnenia si pracovných povinnosti  s p.Evou Záhorskou, ekonómkou obce.  

V rozprave poslanci navrhli udeliť p. Eve Záhorskej, ekonómke obce napomenutie.  Starostka 

obce požiadala  poslancov o hlasovanie za udelenie napomenutia p. Eve Záhorskej, ekonómke 

obce Kovarce z dôvodu zanedbania pracovných povinností: 

Hlasovanie – „za“ 9 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach udelilo napomenutie  p.Eve Záhorskej, ekonómke obce za 

zanedbanie pracovných  povinnosti súvisiacich s prípravou inventarizácie za rok 2011. 

 

8. Prerokovanie platu starostky obce v zmysle Zákona č.253/1994 Z.z., § 4 ods.4 v znení 

neskorších predpisov 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová  požiadala Ing.Andreja Čopíka, zástupcu starostky obce 

o vedenie rokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva a rokovaciu miestnosť opustila. 

Ing.Andrej Čopík informoval poslancov o tom, že v súlade s § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z.z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

zmien obecné zastupiteľstvo opätovne raz ročne prerokuje plat starostu. Na základe § 3 ods. 1 

tohto zákona  starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny 

rok.  

Podľa údajov ŠÚ SR bola za rok 2011 priemerná mesačná mzda v národnom hospodárstve 

786,00 EUR. Starostovia sa na účely určenia výšky platu  zaraďujú do deviatich platových 

skupín podľa počtu obyvateľov obce alebo mesta. V prípade obcí od 1001 do 3000 obyvateľov je 

pre určenie  mzdy starostu  ustanovený 1,98 násobok priemernej mzdy v národnom hospodárstve 

za predchádzajúci rok, čo predstavuje spolu 1.556,28 EUR.  Na základe § 4 ods. 2 zákona č. 

253/1994 Z.z.  môže obecné zastupiteľstvo rozhodnutím  tento plat  zvýšiť až o 70 %.  

Ing. Andrej Čopík informoval ďalej poslancov o tom, že starostka obce mala na základe § 4 ods. 

2 zákona  v roku 2011 plat zvýšený o 15 %.  

Ing. Andrej Čopík, zástupca starostky požiadal poslancov o vyjadrenie k návrhu opätovného 

prerokovania platu starostky obce. 

- poslanec p.Marián Patrovič – navrhol ponechať sumu platu tak, ako to bolo v minulosti.  

- poslanec Ing. Rudolf Kováčik – navrhuje plat vo výške ako minulý rok. 

- hlavná kontrolórka obce p.Jolana Globanová – upozornila, že to nie je možné, nakoľko 

základný plat starostky obce sa zvyšuje na základe údajov ŠÚ SR o výške priemernej mzdy 

v národnom hospodárstve za rok 2011 (priemerná mzda v národnom hospodárstve bola vyššia)  

a na základe § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. nemôže byť nižší, ako je ustanovené. 

- poslankyňa - Bc.Zuzana Erdélyiová – navrhla napísať do uznesenia, že plat starostky sa zvyšuje 

v zmysle zákona. 

- poslanec - p.Marián Patrovič – poukazoval na to, že občania nie sú spokojní, že sa starostke 

bude zvyšovať plat, preto navrhol ponechať sumu platu takú, aká bola doposiaľ.  

Počas rozpravy Ing. Andrej Čopík prepočítal zvýšenie platu starostky obce podľa § 4 ods. 2 

a skonštatoval, že pokiaľ má plat starostky obce zostať na pôvodnej výške, tak musí byť 

percentuálne zvýšenie platu starostky obce podľa § 4 ods. 2 oproti roku 2011 upravené - znížené 

o 2,5 %, t.j. na 12,5 % k základnému platu stanovenému podľa § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 

Z.z. 

Ing.Andrej Čopík  požiadal  poslancov o hlasovanie za schválenie platu starostky obce Kovarce 

Mgr.Heleny Paučírovej s účinnosťou od 1.1.2012: 

- podľa § 3 ods.1 zákona č.253/1994 Z.z. 1.556,28 EUR (786,00 EUR x 1,98) 
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- podľa § 4 ods. 2 zákona č.253/1994 Z.z. – zvýšený   o 12,5 % - 194,54 EUR(1.556,28 

EUR x 12,5 %) 

- plat starostky obce spolu 1.751,00 EUR 

Hlasovanie – „za“ 9 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo plat starostky obce Kovarce Mgr.Heleny 

Paučírovej s účinnosťou od 1.1.2012:    

- podľa § 3 ods.1 zákona č.253/1994 Z.z. -  1556,28 EUR  (786,00 EUR x 1,98),   

- zvýšený podľa § 4 ods. 2 zákona č.253/1994 Z.z. o 12,5 % - o 194,54 EUR, 

- plat starostky obce spolu 1.751,00 EUR 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach skonštatovalo, že percentuálne zvýšenie platu  starostky 

obce podľa § 4 ods. 2 sa v porovnaní s rokom 2011 znížilo  o 2,5 %. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach skonštatovalo, že  plat  starostky obce sa  v porovnaní 

s rokom 2011nezvýšil.   

Na záver tohto bodu sa poslanec Ing. Rudolf Kováčik –  informoval, kedy budú mať poslanci 

vyplatené odmeny, v minulosti boli schvaľované aj odmeny pre poslancov, v minulom roku 

poslanci  nemali schválené žiadne odmeny. 

 

9. Diskusia 

V tomto bode vystúpila starostka obce Mgr.Helena Paučírová, ktorá prítomných  informovala: 

- Obec  zabezpečuje umiestnenie p. Ondreja Stojku, trvale bytom Kovarce 11 (Clementia ZSS 

Kovarce), ktorému sa 29. 5.2012 končí výkon trestu odňatia slobody,   naspäť do tohto 

zariadenia, z ktorého odišiel ešte v roku 1995.  Je však stále prihlásený na uvedenej adrese na 

trvalý pobyt (pracovníčka zariadenia ho zabudla odhlásiť z TP). V súčasnosti je menovaný 

v psychiatrickej nemocnici pre  VTOS v Trenčíne. Starostka obce  osobne zaniesla na NSK 

žiadosť o posúdenie odkázanosti na poskytovanie sociálnej služby (umiestnenie do sociálneho 

zariadenia). Posudkový lekár NSK vypracuje  zdravotný posudok na menovaného a pracovníčka 

NSK vypracuje sociálny posudok.  Pracovníčka NSK ju informovala, že bude problematické 

umiestniť ho v sociálnom zariadení v Kovarciach, pretože toto zariadenie je plne obsadené a má 

vedených štyroch žiadateľov o umiestnenie. Pán Ondrej Stojka bude môcť byť podľa výsledku 

posudzovania umiestnený v inom sociálnom zariadení (napr. v Horných Obdokovciach), odkiaľ 

by mohol byť potom premiestnený do zariadenia v Kovarciach. 

poslankyňa - Bc.Zuzana Erdélyiová – poznamenala, že VÚC určite urobí všetko preto, aby p. 

Ondrej Stojka bol umiestnený v ZSS (5 – 6 stupeň odkázanosti) 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce  o potrebe 

umiestnenia p. Ondreja Stojku, prihláseného od roku 1995  na adrese trvalého pobytu: Kovarce 

č. 11,  t.č. vo VTOS Leopoldov ,   do ZSS Clementia, prípadne do iného sociálneho zariadenia. 

 

- Starostka obce informovala poslancov o priebehu geodetických prác, ktoré sa týkajú   

pozemkov – parc. č.  33/1 a 35/2.   

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o priebehu 

geodetických prác týkajúcich sa pozemkov – parc. č. 33/1 a 35/2. 

 

- Starostka obce informovala poslancov o prácach spojených s vyčistením pozemku parc. č. ¼, 

z ktorého sa vyviezlo 5 ks kontajnerov rôzneho komunálneho odpadu na skládku odpadu v obci 

Bojná. Pri odstraňovaní odpadu  pomáhal aj p. Marek Janči, určitý čas aj p. Anton Janči. Pani 

Iveta Jančiová odmietla pomôcť pri týchto prácach. Starostka obce  ďalej informovala 

poslancov, že z predmetného pozemku boli aj odstránené  stromy (4 ks), kmene 2 ks stromov, 

ktoré neboli poškodené boli dané na spracovanie na pílu p. Juraja Rybana a budú použité pre 

potreby materskej školy. 
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Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o prácach 

vykonaných pri čistení  pozemku parc. č. ¼.  

 

Pri tomto bode programu sa poslanec Ing.Rudolf Kováčik ospravedlnil a rokovanie obecného 

zastupiteľstva opustil. 

 

Poslanec Ing. Andrej Čopík – požiadal, aby obecné noviny Kovarský mesačník boli v príslušnom 

mesiaci do domácnosti distribuované skôr, nie až na konci mesiaca.  

Poslanci tiež vyslovili požiadavku, aby v obecných novinách boli uvádzané články a príspevky 

o aktuálnom dianí a o aktuálnej problematike. 

 

 

10. Návrh uznesení 

Návrhová komisia vypracovala  návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol 

hovorca návrhovej komisie Ing.Andrej Čopík. 

Poslanci k predloženému návrhu uznesení nemali žiadne doplňujúce návrhy ani pripomienky. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie uznesení: 

Hlasovanie – „za“- 8 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

11. Záver 

Starostka obce Mgr. Helena Paučírová poďakovala poslancom za účasť a mimoriadne zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa 5.4.2012, 21.45 hod.   

 

 

Overovatelia :    p.Janka Psicová 

 

               p.Oto Vrbjar 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                              Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                              starostka obce Kovarce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


